
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 13/2021 

Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 

Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 
 
 
 
ΘΕΜΑ: «Ανάπλαση της έκτασης των παλιών λατομείων του Ασβεστοχωρίου της 

Θεσσαλονίκης» 
 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Λίγα χιλιόμετρα μακριά από τον αστικό ιστό της Θεσσαλονίκης βρίσκεται το 

Ασβεστοχώρι. Πρόκειται για μια κωμόπολη του Δήμου Πυλαίας – Χορτιάτη, στους 

πρόποδες του όρους Χορτιάτη, με ακμάζουσα, μέχρι προ ολίγων δεκαετιών, οικονομία 

λόγω των λατομείων που υπήρχαν στην ευρύτερη περιοχή του. Το Ασβεστοχώρι, εκτός 

της μαζικής παραγωγής βιομηχανικού ασβέστου εξαιτίας της πληθώρας της σχετικής 

ύλης εντός της γεωγραφικής περιμέτρου του, εθεωρείτο και θεωρείται γνωστό και για την 

ιστορικότητα του δάσους Κιουρί, καθώς επίσης και του σανατορίου, λόγω του 

ικανοποιητικού κλίματος της περιοχής. Τώρα πια, η έκταση των λατομείων του 

Ασβεστοχωρίου έχει μετατραπεί σε χώρο εναπόθεσης κάθε λογής απορριμμάτων 

(σακούλες, μπάζα, πλαστικά και χάρτινα ποτήρια καφέδων, παλιά έπιπλα ακόμη και 

μπανιέρες), σε τέτοιο μάλιστα βαθμό, που να μπορεί να μιλά κανείς για πλήρη 

εγκατάλειψη και έλλειψη φροντίδας του τοπικού περιβάλλοντος. Αν και η εν λόγω 

περιοχή θα μπορούσε να είναι πόλος έλξης των κατοίκων όλης της πόλης και όχι μόνο, 

μοιάζει αφημένη στην τύχη της. Κάλλιστα, μέρος των έκτασης των λατομείων, θα 

μπορούσε να αναδειχθεί ως πάρκο πολιτισμού, εκπαίδευσης και αναψυχής, δια μέσω 

παρεμβάσεων αναβάθμισης, εξωραϊσμού και εκσυγχρονισμού, στα πλαίσια μιας 

προσπάθειας γενικευμένης αξιοποίησης της περιοχής. 

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

9107

Ημερομ. Κατάθεσης:

17/9/2021



 
 
 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεσθε να αναλάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες για να αναπλαστεί, να 
αναβαθμιστεί και να αναδειχθεί η έκταση των λατομείων του Ασβεστοχωρίου, είτε με την 
δημιουργία υπαίθριου θεάτρου, είτε με την δημιουργία χώρων για πολιτιστικές 
δραστηριότητες, είτε με την κατασκευή περιπατητικών διαδρομών μέσα στο κοντινό 
δασικό περιβάλλον; 
 
 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 
ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




